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Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni az
Innovációs és Technológiai Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

,,Mikorra várható a Semmelweis Orvostudományi Egyetem Kútvölgyi Klinikai Tömb
energetikai korszerűsítésének befejezése, és hová lett az erre szánt uniós forrás?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

2017 februárjában írásbeli választ igénylő kérdéssel fordultam az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez. Beadványomban hivatkoztam az európai egészségügyi
fogyasztói index (Euro Health Consumer Index - EHCI) legfrissebb jelentésére, amely szerint
a dinamikusan fejlődő térségünk mellett a hazai egészségügy jóindulattal is csak stagnál. Az
említett dokumentumban felsorolt pozitívumokra - védőoltási rendszer, iskolai
testnevelésórák száma - magam is kitértem, elismerve azokat. A konkrét kérdésemre,
miszerint ,,A tervezettek szerint halad-e a Semmelweis Orvostudományi Egyetem Kútvölgyi 
Klinikai Tömb megújulása, amennyiben nem, úgy mi okozza a nehézségeket?", ha
megnyugtató választ nem is, de korrekt tájékoztatást kaptam.

Fónagy János, a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium államtitkára 2017. március 6-án kelt
válaszában kifejtette:

A beruházás fedezetét uniós forrás biztosítja.
A Támogatási Szerződés szerint a projekt fizikai befejezésének határideje 2018.
február 28-a volt.
A projekt megvalósítása kapcsán jogvita alakult ki, ám a tájékoztatás szerint ez nem
befolyásolja a projekt ütemezett lebonyolítását.
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A jogvita miatt a kivitelezés ideiglenes megszakítása következtében jelentkező
problémákat a fizikai befejezés határidejéig a kedvezményezett rendezni fogja.
A kivitelezés befejezésére irányuló közbeszerzés folyamatban van.
A beadványomban felsorolt műszaki problémákat az új szerződés kezelni fogja.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Semmelweis Orvostudományi Egyetem Kútvölgyi Klinikai Tömb energetikai
korszerűsítése szemlátomást az időközben eltelt másfél évben sem· mutatott látványos
javulást. A félkész épület ráadásul fokozottan ki van téve az időjárás viszontagságainak:, az
eddig elvégzett munka pedig folyamatosan amortizálódik. Magyarországon egyre inkább
terjedőben van az a nézet, amely szerint kis hibáért példás büntetés, nagy mulasztásokért és
lenyúlásokért viszont semmi sem jár. Ez - a véleményem szerint rendkívül káros felfogás -
nem alaptalanul alakult ki a magyar polgárok tekintélyes részében, ennek eloszlatása pedig
minden közéleti szereplő, különösképpen a mindenkori Magyar Kormány feladata.

A közpénzek átláthatóságának: és az emberközpontú politikának: az igénye egyaránt
megköveteli, hogy az egészségüggyel összefüggésben felhasznált források átlátható módon
célba érjenek, és azok a betegek gyógyítását, az emberi élet méltóságát és az egészség
megőrzését célozzák. Bízva abban, hogy a Semmelweis Orvostudományi Egyetem Kútvölgyi
Klinikai Tömb energetikai beruházása kapcsán is végre rövidesen elindulhat a munka, kérem
a Tisztelt Miniszter Úr tájékoztatását az erre a célra szánt uniós forrás felhasználásáról, a
beruházás tervezett befejezéséről és a kivitelezés befejezésének csúszására vonatkozó
felelősség tárgyában.

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 24.

Tisztelettel,

S eider Tamás
Jobbik agyarországért Mozgalom
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